



Hester Marie DeCasper

Regional Head of Operations, East Asia & Pacific

Head of Office, Hong Kong SAR

International Finance Corporation (IFC)

Hester is the Head of Office for IFC in Hong Kong, SAR, where she is responsible for developing business and knowledge-sharing opportunities with Hong Kong-based partners and clients. She is also IFC's Regional Head of Operations, East Asia & Pacific. As RHO she is responsible for regional strategy formulation, facilitation and oversight of investment and advisory programs, fundraising efforts, and general administration.

From 2018-2020, Hester served as Adviser to the Regional Vice President for Asia Pacific, where she contributed to the development and implementation of IFC's strategy and operations in the region. From 2013-2017, she held adviser roles in Blended Finance and Partnerships and Global Client Services and worked on strategy and institutional reorganization at the World Bank. She joined IFC in 2006 as an analyst in the Europe & Central Asia region. Hester holds an MA in International Relations from Johns Hopkins-SAIS.

柯海莉

东亚及太平洋地区运营负责人

香港特别行政区办公室负责人

国际金融公司（IFC）

柯海莉是国际金融公司驻香港特别行政区办公室主任，负责开发与驻港合作伙伴和客户进行业务合作和知识分享的机会；同时，兼任国际金融公司东亚和太平洋地区运营负责人，负责区域战略制定、投资和咨询业务的促进和监督，筹集资金以及一般行政管理。

2018 年至 2020 年，柯海莉担任国际金融公司亚太地区副总裁顾问，在此期间，为国际金融公司在该地区的战略制定和实施以及运营做出了贡献。2013 年至 2017 年，柯海莉在混合金融与合作伙伴关系和全球客户服务等部门担任顾问，并在世界银行从事战略和机构重组方面的工作。柯海莉于 2006 年加入国际金融公司，担任欧洲和中亚地区的分析师。柯海莉拥有约翰·霍普金斯大学高级国际问题研究院的国际关系硕士学位。